
RM.0002.12.2011  
 

P R O T O K Ó Ł  Nr XII/2011 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZCZYRKU 

odbytej w dniu 28 czerwca 2011 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego  

         _____________________________________________ 
 
Obecni:                   14  radnych według załączonej listy obecności 
      Burmistrz Miasta  - P. Wojciech Bydliński 
      Skarbnik Miasta  - P. Kazimiera Egielman   

Radca Prawny   - P. Grzegorz Widerski                       
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku obrad.  
2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 31 maja 2011r.  
3. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
4. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
6. Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Miasta Szczyrk za rok 2010. 
7. Udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczyrk absolutorium. 
8. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. 
9. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 

2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk 
na lata 2011-2020. 

10. Przyznania w roku 2011 dotacji z budżetu Miasta Szczyrk na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków. 

11. Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miasta Szczyrk przy ul. Wczasowej. 

12. Powołania zespołu do wyboru ławników. 
13. Ustalenia terminarza prac Rady Miejskiej (na II półrocze 2011r.) 
14. Ustalenia wysokości diet przysługujących za udział w pracach Rady Miejskiej 

oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
15. Przeprowadzenia wyborów Zarządów Osiedli. 
16. Powołania Doraźnej Komisji ds. zmian w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Szczyrk. 
17. Obciążenia  nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym. 
18. Wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości położonej  

w Szczyrku oznaczonej jako działka 3127/5. 
19. Wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości położonej  

w Szczyrku oznaczonej jako działka 3515/11. 
20. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 5 porządku obrad.  
21. Wystąpienie zaproszonych gości.  
22. Wolne wnioski. 
23. Zakończenie sesji. 
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Ad 1.  
 
XII Sesję Rady Miejskiej w Szczyrku otworzył i obradom przewodniczył 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni BYRDY. Na wstępie powitał radnych 
oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że  
z ustawowego składu Rady Miejskiej w Szczyrku liczącego 15 Radnych w sesji 
uczestniczy 14 radnych, co zapewnia prawomocność obrad. 
Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad, który radni 
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie porządku 
obrad.  

2. Zatwierdzenie protokołu z Sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 31 maja 
2011r.  

3. Informacja Burmistrza Miasta o bieżącej działalności. 
4. Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz przewodniczących Zarządów 

Osiedli. 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
6. Rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Szczyrk za rok 2010. 
7. Udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczyrk absolutorium. 
8. Dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. 
9. Zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 

lutego 2011r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Szczyrk na lata 2011-2020. 

10. Przyznania w roku 2011 dotacji z budżetu Miasta Szczyrk na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla fragmentu miasta Szczyrk przy ul. Wczasowej. 

12. Powołania zespołu do wyboru ławników. 
13. Ustalenia terminarza prac Rady Miejskiej (na II półrocze 2011r.) 
14. Ustalenia wysokości diet przysługujących za udział w pracach Rady 

Miejskiej oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. 
15. Przeprowadzenia wyborów Zarządów Osiedli. 
16. Powołania Nadzwyczajnej Komisji ds. zmian w Planie Zagospodarowania 

Przestrzennego Miasta Szczyrk. 
17. Obciążenia  nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym. 
18. Wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości 

położonej w Szczyrku oznaczonej jako działka 3127/5. 
19. Wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym nieruchomości 

położonej w Szczyrku oznaczonej jako działka 3515/11. 
20. Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w punkcie 5 porządku 

obrad.  
21. Wystąpienie zaproszonych gości.  
22. Wolne wnioski. 
23. Zakończenie sesji. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że w pkt 21 porządku obrad (wystąpienie 
zaproszonych gości) będzie uczestniczył Z-ca Prezesa Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach P. Mirosław Szemla. 
Następnie wyjaśnił, że w pkt 16 porządku obrad w wyniku konsultacji prawnej 
zmianie ulega brzmienie zapisu przedmiotowego projektu uchwały w sprawie: 
„powołania Doraźnej Komisji ds. zmian w Planie Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Szczyrk”. 
 
 
Poddany pod głosowanie porządek obrad został przyjęty jednogłośnie  
(14 gł. ”za”).  
 
 
Ad 2. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z Sesji Rady Miejskiej 
odbytej w dniu 31 maja 2011r. został wyłożony do wglądu  
w biurze Rady. Do protokołu nie wniesiono zastrzeżeń. Następnie 
Przewodniczący Rady poddał go pod głosowanie: 
 
PROTOKÓŁ Nr XI/2011 z Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku odbytej w dniu 
31 maja 2011r. poddany pod głosowanie został zatwierdzony jednogłośnie 
(14 gł. ”za”). 
 
 
Ad 3.  
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński przedstawił informację o bieżącej 
działalności w okresie między sesjami oraz realizacji zadań w ramach Projektu 
Kluczowego. Przedmiotowa informacja stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ze względu na nieobecność Z-cy Burmistrza P. Wojciecha Kufel informacja  
o zadaniach realizowanych w zakresie Oświaty w okresie międzysesyjnym 
została przedstawiona w formie pisemnej. Informacja stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
Ad 4. 
 
Informacja Przewodniczących o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów P. Dorota Walaszek 
poinformowała, że Komisja  na posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2011r. 
pozytywnie zaopiniowała wniosek o dotację na remont drewnianego ogrodzenia 
wraz z furtami wejściowym zabytkowego kościoła drewnianego p.w. Św. Jakuba 
Starszego w Szczyrku jak również omówiono i zaopiniowano zmiany budżetowe 
na 2011r.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak poinformował, 
że Komisja w okresie międzysesynym odbyła swoje spotkanie w dniu 1  czerwca 
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2011r. Głównym punktem posiedzenia były wizje w terenie jak również 
rozpatrzenie korespondencji. Ponadto omówiono koncepcję Parku Zwierzyniec 
przedstawioną przez pracownika Ref. GKUHiR P. Tomasza Laszczak. Zaznaczył, 
że z tytułu przeprowadzonych wizji lokalnych, Radni nie mają zwrotu za paliwo 
korzystając z samochodów prywatnych. 
 
 
Przewodniczący Komisji Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i Promocji  
P. Krzysztof Nikiel poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała. Natomiast jako Przewodniczący Komisji uczestniczył w licznych 
spotkaniach m.in.: 

 w dniu 11 czerwca 2011r. w Warszawie XII Piknik Olimpijski,  
 w dniu 17 czerwca 2011r. Mistrzostwa Szczyrku w przełajach, 
 w dniu 18 czerwca 2011r. Mistrzostwa Szczyrku w piłce nożnej. 

Następnie podziękował Burmistrzowi Miasta oraz Radnym za wsparcie i udział 
w zawodach.   
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska P. Borys Matlak poinformował, że 
Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej P. Alicja 
Kołaszewska poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie 
obradowała. Natomiast jako Przewodnicząca Komisji uczestniczyła w licznych 
spotkaniach m.in.:  

 uroczystości obchodów 100-lecia ZSPiG Nr 2 w Szczyrku, 
 w dniu 21 czerwca 2011r. spotkanie Dyrektorów na którym omawiano 

istotne sprawy w zakresie Oświaty. Zasugerowała, aby w tego typu 
spotkaniach uczestniczyli członkowie Komisji Oświaty, Ochrony Zdrowia 
i Opieki Społecznej.  

 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic poinformowała, że 
Komisja w okresie międzysesyjnym spotkała się w dniach: 2, 7, 10 czerwca 
2011r. Podczas posiedzenia rozpatrywano sprawozdanie finansowe wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Szczyrk za rok 2010 oraz 
sprawozdanie o stanie mienia. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 
wykonanie budżetu za rok 2010.  
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poinformował, że wystąpił do P. Marka 
Podstawa PKN Orlen S.A. w sprawie przedstawienia przesłanek dot. 
zaprzestania funkcjonowania stacji benzynowej przy ul. Myśliwskiej  
w Szczyrku.  
 
 
Ad 5. 
 
Zapytania i interpelacje. 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zapytał w temacie funkcjonujących Wspólnot  
w Szczyrku. Zwrócił się o przedstawienie szerszych informacji w tym zakresie.  
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Radny P. Andrzej Łaciak nawiązał do wypowiedzi z poprzedniej Sesji RM dot. 
boiska przy ZSPiG Nr 1 w Szczyrku. Podkreślił, że nie do przyjęcia jest fakt nie 
funkcjonującego boiska szkolnego w okresie wakacyjnym. Wskazując na 
podjęcie konkretnych działań w tym zakresie. Zasugerował osobiste wstawienie 
się i poprowadzenie rozmów w sądzie w celu nadania tempa tej sprawie. 
Następnie poruszył temat związany z demontażem nawierzchni parkingu przy 
Amfiteatrze Skalite i jego funkcjonowania podczas trwania tegorocznego 
Tygodnia Kultury Beskidzkiej.   
Kolejną kwestią poruszoną przez P. Andrzeja Łaciak to potok „Skalite”. 
Gwałtowne opady burzowe spowodowały zaniesienie przepustu rumoszem (pod 
drogą). Brak udrożnienia może spowodować zagrożenie zalaniem najbliższych 
domostw.    
 
Radna P. Alicja Kołaszewska nawiązała do wystąpienia przez UM do Zarządu 
Dróg Powiatowych w celu budowy odwodnienia ul. Granicznej (lewa strona). 
Zwróciła się o przedstawienie odpowiedzi w tej kwestii. Następnie zwróciła się  
o przedstawienie wyniku negocjacji z Państwem Kruczek. 
 
Radna P. Bożena Dziedzic zwróciła się do Burmistrza Miasta o udzielenie 
szerszej  informacji ze spotkania z właścicielami Parku Zwierzyniec (P. Gibas,  
P. Białogórscy, P. Pilarz). 
 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała w temacie zadłużenia miasta na koniec 
2010 roku wynikającego z wniosku Komisji Rewizyjnej. Ponadto omówienie 
zaległości dwóch pozycji:  
- podatek od nieruchomości od osób prawnych,  
- z dzierżawa mienia komunalnego (jak idzie ściąganie i co to jest) 
Następnie nawiązała do podmytej przez potok „Biłka” skarpy na wysokości 
Przedszkola i wynikającego z tego zagrożenia zniszczenia fragmentu ul. 
Górskiej. Zwróciła się o udzielenie aktualnych informacji w przedmiotowym 
temacie.  
 
Radna P. Danuta Kubaszek zwróciła się z prośbą o wystąpienie do firmy, która 
remontowała ulicę Salmopolską. Podczas remontu zasypano chodniki drobnym 
kamieniem, które były posprzątane przez mieszkańców, pracowników 
publicznych.   
 
Radny P. Łukasz Franasik nawiązał do remontu studzienek kanalizacyjnych 
przez AQUE S.A. Wyraził niepokój w odniesieniu do naruszenia nawierzchni 
asfaltowej i późniejszego przywrócenia jej stanu. Zapytał o kontrolowanie 
przedmiotowych napraw ze strony Urzędu w wyniku ewentualnych zniszczeń.  
Następnie nawiązał do dysponowania przez OSP Szczyrk wyeksploatowanym 
sprzętem (samochód strażacki). Uważa, że należy wesprzeć zakup samochodu 
ze strony miasta. Podkreślił, że zdaje sobie sprawę z trudnej sytuacji finansowej 
miasta. Natomiast uważa, że nie należy oszczędzać na bezpieczeństwie.  
Zapytał również w temacie możliwości wykupienia elementów betonowych 
(trylinki) przez mieszkańców w wyniku zdemontowania placu w Centrum 
Miasta.  
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Radny P. Borys Matlak zapytał w temacie wyznaczenia terminu dot. spotkania 
z mieszkańcami Bieniatki. 
 
Radny P. Krystian Harazin nawiązał do przedłożonej Informacji o bieżącej 
działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami (na sesję w dniu 31 
maja 2011r.). W związku z powyższym zwrócił się o udzielenie wyjaśnień   
w zakresie następujących tematów:  

 z zakresu Ref. Or.Sa. – pkt 7 – czy otrzymano środki finansowe, w jakiej 
kwocie i ich przeznaczenie, 

 z zakresu Ref. GKUHiR – pkt 6 – na jakiej zasadzie przeprowadzono 
kontrole (efekty, wnioski), czy zostały sporządzone protokoły pokontrolne, 

 z zakresu Ref. GKUHiR – pkt 8 – ile posesji podłączy się do kanalizacji 
sanitarnej w rejonie ul. Ogrodowej,  

 z zakresu Ref. GKUHiR – pkt 13: 
- cmentarz przy ul. Beskidzkiej – czy przeprowadzono rozmowy  
z P. Kruczek, ile przewiduje się dodatkowych miejsc pochówku, 
- trasy narciarskie rejon góry Skrzyczne – przybliżenie tematu,  

 z zakresu Ref. GKUHiR – pkt 15 – udzielenie szczegółowej informacji  
w przedmiotowym zakresie, 

Ponadto zapytał o kierunek działania dot. Parku Zwierzyniec. Następnie zwrócił 
się o udzielenie wyjaśnień dot. sprzedaży działki przy ul. Kasztanowej. 
Kolejnym tematem poruszonym przez P. Krystiana Harazina związane jest  
z realizowaną inwestycja pn.: „Rozbudowa i modernizacja ścieżki rowerowo-
pieszej w Szczyrku (Deptak nad Żylicą i dalej w kierunku Buczkowic) oraz 
zagospodarowanie terenu Centrum Miasta Szczyrk”. Zapytał w temacie 
udzielenia ostatecznej odpowiedzi ze strony miasta na wniosek P. Krzysztofa 
Kuczmierczyk dot. przebudowy (zmiana konstrukcji dachu) budynku 
usługowego (Hacjenda). 
 
Radny P. Adrian Szkaradnik zapytał na jakim odcinku będzie porządkowane 
koryto rzeki „Żylica”. Następnie nawiązał do trwającego konkursu dot. budowy 
100 placów zabaw z okazji 100 urodzin NIVEA do którego zgłoszono 3 place 
zabaw na terenie miasta Szczyrk. W związku z powyższym zapytał  
o usytuowanie placu zabaw w rejonie Centrum (ul. Deptak nad Żylicą)  
w dotychczasowe miejsce czy też nowe. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 P. Jan Wala wskazał konieczność 
wyremontowania kładki w rejonie Klimczoka. Następnie nawiązał uszkodzonej 
wiaty przystankowej i konieczności zabezpieczenia zadaszenia.  
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 P. Jan Więzik nawiązał do wypowiedzi 
Radnego P. Andrzeja Łaciaka zasygnalizował zagrożenie zalewania posesji  
(P. Goryl, P. Czerwińskich) wyniku obfitych opadów i wylewania potoku  
„u Bieńków”. Zapytał o ewentualne podjęcie działań dot. udrożnienia potoku 
jak również zabezpieczenie środków finansowych na jego remont. Następnie 
nawiązał do ul. Szkolnej i jej zalewania przy większych opadach, 
najprawdopodobniej w wyniku wybudowania parkingu przy ZSPiG Nr 1.   
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 P. Leszek Krzyszkowski ponownie zwrócił 
się z zapytaniem odnośnie możliwości wykonania „bezpiecznego przejścia”  
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z kościoła parafialnego w kierunku cmentarza (ścieżka, skrót). Zaznaczył, że 
jest to własność prywatna, sugerując ewentualny wykup gruntu.  
Ponadto zaapelował o wytyczenie, utwardzenie przejścia w kierunku 
Sanktuarium Maryjnego na Górkę. Zaznaczył, że jest to bardzo popularny skrót 
wśród mieszkańców i okolic (przez ul. Kolorową oraz ul. Orlą). 
 
Mieszkaniec Szczyrk P. Zdzisław Starościak nawiązał do likwidacji stacji 
benzynowej zlokalizowanej przy ul. Myśliwskiej w Szczyrku (PKN Orlen). 
Podkreślił, że mieszkańcy winią za to Burmistrza Miasta. Zaproponował  
o podanie do publicznej wiadomości informacji w przedmiotowym zakresie. 
Następnie poruszył temat związany z licznymi opadami deszczu i braku działań 
w kierunku usunięcia szkód popowodziowych (ul. Willowa, ul. Górska). 
Nawiązał również do uszkodzonych krawężników wzdłuż głównej ulicy. Uważa, 
że należy zwrócić się do wykonawcy o ich naprawę.  
Zakwestionował usytuowanie donic z kwiatami na chodnikach wzdłuż głównej 
ulicy, które nie zdobią miasta, lecz pełnią funkcję „koszy na śmieci”. Ponadto 
uważa, że ich  nadmiar powoduje zagrożenie. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zwrócił się zapytaniem dot. stanu 
prawnego terenu naprzeciw ZSPiG Nr 2,  wskazał konieczność uzupełnienie 
chodnika przed ul. Gajową.   
 
 
Ad 6. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy poprosił o zabranie głosu Skarbnika 
Miasta P. Kazimierę Egielman, która przedstawiła Uchwałę  
Nr 4100/I/114/2011 z dnia 19 kwietnia 2011 roku I Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii  
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Szczyrk sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2010 rok stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
i poddał go pod głosowanie. Przed przystąpieniem do głosowanie stwierdził, że 
w sesji uczestniczy 14 radnych. 
 
 
UCHWAŁA Nr XII/37/2011 
w sprawie: rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Szczyrk za rok 2010 została 
podjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (14 gł. ”za”) i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 7. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej P. Bożena Dziedzic przedstawiła wniosek 
Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta absolutorium  
z tytułu wykonania budżetu za 2010 r. wraz z uzasadnieniem stanowiącym 
załącznik do niniejszego protokołu. Poinformowała, że podjecie wniosku 
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nastąpiło przy czteroosobowym składzie Komisji, w obecności 4 członków 
Komisji, w glosowaniu jawnym, 4 gł. „za” udzieleniem absolutorium. 
Następnie odczytała pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Szczyrku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Szczyrk za rok 2010 zawartą w Uchwale Nr 4100/I/187/2011 z dnia 14 
czerwca 2011 roku I Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Katowicach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Szczyrku. 
 
W związku z powyższym Komisja Rewizyjna zwraca się do Rady Miejskiej  
o udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium. 
 
 
Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman ustosunkowała się do opinii o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szczyrku w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Szczyrk za rok 2010 przez I Skład 
Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach i wskazanych 
rozbieżności pomiędzy danymi liczbowymi jak również oczywistą pomyłką dot. 
roku 2009 (winno być 2010).  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
i poddał go pod głosowanie. Przed przystąpieniem do głosowanie stwierdził, że 
w sesji uczestniczy 14 radnych. 
 
 
UCHWAŁA Nr XII/38/2011 
w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Miasta Szczyrk absolutorium została 
podjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym (14 gł. ”za”) i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński podziękował za wynik glosowania  
i ocenę pracy roku 2010. Podkreślił, że jest to nie tylko ocena jego pracy, ale 
także całego urzędu. Powiedział, że wynik głosowania jest dla niego miłym 
zaskoczeniem, gdyż do tej pory w głosowaniu nie było takiej jednomyślności.  
W związku z udzielonym absolutorium Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński 
podziękował Skarbnikowi Miasta P. Kazimierze Egielman za rzetelną pracę. 
 
 
Ad 8. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu miasta Szczyrk na 2011r. 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Poinformowała, że do 
Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r.  
w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Szczyrk 2011r. w załączniku Nr 2 
„Wydatki budżetu Miasta Szczyrk na rok 2011” wprowadza się następujące 
zmiany:  
w dziale 600 TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ – przenosi się środki z działu 900 
GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA na przygotowanie 
dokumentacji technicznej na remonty popowodziowe w kwocie 55 500 zł.  
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w dziale 750 ADMINISTRACJA PUBLICZNA – przenosi się środki z Rady 
Miejskiej ze świadczeń na rzecz osób fizycznych z działu 801 OŚWIATA  
I WYCHOWANIE dla ZSPiG Nr 2 w kwocie 1 500 zł. oraz przenosi się wydatki 
bieżące z wynagrodzeń (Urząd Miejski) na zakup komputera przenośnego (dla 
informatyka) o kwotę 5 900 zł. 
 
Zmienia się załącznik nr 1 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Wydatki majątkowe 2011 r.”, który 
otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 4 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Przychody i rozchody budżetu w 2011 
r.”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 2 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 5 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Dochody i wydatki związane  
z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych odrębnymi ustawami w 2011 r.”, który otrzymuje brzmienie jak 
załącznik Nr 3 do niniejszej uchwały. 
Zmienia się załącznik nr 6 do  Uchwały Rady Miejskiej w Szczyrku Nr 
VI/13/2011 z dnia 22 lutego 2011r. „Dochody i wydatki związane  
z realizacją własnych zadań bieżących gmin z dotacji otrzymanych  
z budżetu państwa w 2011 r.”, który otrzymuje brzmienie jak załącznik Nr 4 
do niniejszej uchwały. 
 
Budżet po zmianach wynosi: 
DOCHODY – 27 950 574 zł. 
WYDATKI – 30 080 323 zł. 
 
Źródłem  pokrycia  deficytu  w  kwocie 2 129 749 zł. będzie  pożyczka  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w kwocie 20 404 zł. oraz 
przychód ze sprzedaży papierów wartościowych w kwocie 2 109 345 zł. 
 
 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów P. Dorota Walaszek 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.  
 
Radny P. Krystian Harazin powiedział, że w załączniku nr 1 niniejszej uchwały 
„Wydatki majątkowe w 2011 r.” w pkt 2 zachodzi konieczność zmiany nazwy 
realizowanego zadania „Wytyczenie szlaku turystycznego oraz przygotowanie  
i uzbrojenie terenu pod budowę kolei gondolowej Szczyrk-Górka w kierunku 
Klimczoka”. 
Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman wyjaśniła, iż w momencie dokonania 
zmian budżetu Miasta Szczyrk w tym zakresie, zostanie zmieniona nazwa 
zadania. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/39/2011 
w sprawie: dokonania zmian budżetu Miasta Szczyrk na 2011r. została 
podjęta jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 9. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 
Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 
przedstawiła Skarbnik Miasta P. Kazimiera Egielman. Następnie omówiła 
załącznik Nr 2 do niniejszej uchwały: „Objaśnienia przyjętych wartości do WPF 
na lata 2011-2020”. 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt przedmiotowej uchwały, a następnie 
poddał go pod głosowanie.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/40/2011 
w sprawie: zmiany uchwały Nr VI/14/2011 Rady Miejskiej w Szczyrku  
z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Szczyrk na lata 2011-2020 została podjęta 
jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 10. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: przyznania w roku 2011 dotacji  
z budżetu Miasta Szczyrk na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków przedstawił 
Przewodniczący Komisji Gospodarki P. Andrzej Łaciak. Poinformował, że 
zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt.15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2001r. Nr 142 poz. 1591 ze zm.) i  art. 81 ust. 1 ustawy  
z dnia 23 lipca 2003 r. o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami (Dz. U.  
z 2003 Nr 162, poz. 1568 ze zm., Dz. U. z 2004 r. Nr 96, poz. 959, Dz. U.  
z 2006 r. Nr 50, poz. 362) oraz § 2 ust. 2 pkt. 1), 2) uchwały Nr 
XLVI/270/2006 Rady Miejskiej w Szczyrku z dnia 26 września 2006 r.  
w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu Miasta Szczyrk na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków (Dz. Urz. Woj. Śląskiego z dnia 17.10.2006r Nr 
119, poz.3400) Rada Miejska ma możliwość przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków, zgodnie z ppkt.:  
„1) zabezpieczenie, zachowanie i utrwalenie substancji zabytku; 
 2) stabilizację konstrukcyjną części składowych zabytku lub ich odtworzenia  

w zakresie niezbędnym dla zachowania tego zabytku;” 
Proponowana w uchwale dotacja przeznaczona ma być zgodnie ze złożonym  
w dniu 31.05.2011r wnioskiem na dofinansowanie: remontu drewnianego 
ogrodzenia wraz z furtami wejściowymi zabytkowego kościoła drewnianego 
p.w.  św. Jakuba Starszego w Szczyrku, wpisanego do rejestru zabytków pod nr 
A195/77 w dniu  22.09.1977 r.;  
Wykonanie powyższych prac jest niezbędne z uwagi na zalecenia 
konserwatorskie, wynikające z walorów historycznych zabytkowego kościoła 
św. Jakuba Starszego w Szczyrku, wyrażone w pozwoleniu Wojewódzkiego 
Urzędu Ochrony Zabytków Nr 638/2011 z dnia 14 marca 2011r. na 
prowadzenie robót przy zabytku wpisanym do rejestru.  
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Obecny stan zachowania charakteryzuje się dużym stopniem zużycia 
elementów konstrukcyjnych ogrodzenia (uszkodzone podwaliny kamienne, 
zbutwiałe elementy nośne drewniane ogrodzenia, nieszczelność zadaszenia)  
i bram wejściowych (zbutwiałe elementy nośne drewniane bram, nieszczelność 
zadaszenia). Znaczna degradacja elementów nośnych ogrodzenia wraz  
z podwaliną, bram wejściowych, jak i pokrycia skutkuje tym, że w obecnym 
stanie obiekt ten pomimo otwartości na turystów nie pretenduje do funkcji 
atrakcji turystycznej, z uwagi na ogromny dysonans estetyczny pomiędzy 
niszczejącym wejściem na teren zabytkowego obiektu a jego zadbanym 
wnętrzem.  
Parafia uzyskała również od Starosty Bielskiego  pozwolenie na budowę   
w zakresie objętym wnioskiem dotacji nr ZR.6740.1.485.2011.IW, decyzja nr 
837/11 z dnia 16.05.2011r. 
Zaznaczył, że Komisja Gospodarki Miejskiej RM w Szczyrku zaopiniowała 
pozytywnie wniosek Parafii na posiedzeniu w dniu 01.06.2011r, oraz Komisja 
Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 20.06.2011r. 
W uchwale budżetowej na 2011r zabezpieczone są środki na cele takiej dotacji                    
w wysokości 40.000,0 zł. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XI/41/2011 
w sprawie: przyznania w roku 2011 dotacji z budżetu Miasta Szczyrk na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków została podjęta jednogłośnie (14 gł. ”za”)  
i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 11. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 
Szczyrk przy ul. Wczasowej przedstawił pracownik Ref. GKUHiR P. Danuta 
Byrdy. Poinformowała, że niniejsza uchwała zostanie podjęta na podstawie art. 
18 ust. 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. 
U. z 2001r. Nr 142, poz.1591 z późn. zm.), art. 14 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27 
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. Nr 80  
poz. 717 z późn. zm.). 
Państwo Romana,  Danuty GOLUS zam. w Niemczech, wystąpili z  wnioskiem - 
pismo z dnia 20.08.2010r, wpływ 06.09.2010r /l.dz.6641/2010 o przywrócenie 
terenu budowlanego działek 1650/3, 1653/2, 1654/2, odszkodowanie, wykup 
lub zamianę zgodnie z art. 36 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003r.  
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym (Dz. U. Nr 80, poz. 717 ze 
zm.). W wyniku prowadzonej korespondencji oraz negocjacji w dniu 8.02.2011r 
wycofali P. Danuta i Roman Golus w dniu 21.02.2011r. wniosek dotyczący 
odszkodowania uwarunkowując wnioskiem ponownie o przywrócenie terenu 
budowlanego dla działek 1650/3, 1653/2, 1654/2, które wraz z sąsiednią  
działką gminną  2428/2 znajdują się w jednostce A4.1 ZI.   
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W wyniku zaopiniowania przedmiotowej zmiany przez Komisje Gospodarki 
Miejskiej i zapewnienia środków finansowych przez Komisję Budżetu  
i Finansów przy Radzie Miejskiej zgodnie z uchwałą zmian budżetowych 
uchwalonych na sesji w dniu 31.05.2011r. w Szczyrku przyjęto,                              
iż niezbędna zmiana planu zagospodarowania przestrzennego będzie dotyczyć 
całej powierzchni  terenu jednostki  o symbolu  A4.1 ZI  o pow. ok. 2650m2. 
 

Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/42/2011 
w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Szczyrk przy ul. 
Wczasowej została podjęta (13 gł. ”za”, 1 gł. ”wstrz.się”) i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 12.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do wyboru 
ławników udzielił Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy. 
Poinformował, że zachodzi konieczność powołania w/w zespołu ze względu na 
upływ obecnej czteroletniej kadencji ławników. Najpóźniej w październiku br. 
winni zostać wybrani ławnicy do Sądów Okręgowych i Rejonowych. Termin 
zgłaszania ławników upływa z dniem 30 czerwca 2011r.  
 
Radca Prawny P. Grzegorz Widerski przedstawił i omówił zasady zgłaszania 
kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego i Sądu Rejonowego w Bielsku-
Białej.  
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zapytał o podmiot uprawniony do zgłaszania 
kandydata na ławnika. 
W odpowiedzi P. Grzegorz Widerski poinformował, że podmiotami 
uprawnionymi do zgłaszania kandydatów na ławników są: 

1. prezesi właściwych sądów, 
2. stowarzyszenia, inne organizacje społeczne i zawodowe, zarejestrowane 

na podstawie przepisów prawa, z wyłączeniem partii politycznych, 
3. co najmniej pięćdziesięciu obywateli mających czynne prawo wyborcze, 

zamieszkujących stale na terenie gminy dokonującej wyboru.    
 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy w skład Zespołu zaproponował: 
 

1. P. Andrzej Jastrzębski  - Przewodniczący Zespołu 
2. P. Alicja Kołaszewska - członek Zespołu 
3. P. Antoni Byrdy  - członek Zespołu 
4. P. Andrzej Łaciak  - członek Zespołu 

 
W/w wymienieni wyrazili zgodę na prace w Zespole.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/43/2011 
w sprawie: powołania zespołu do wyboru ławników została podjęta 
jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 13.  
 
Wyjaśnień w zakresie przedmiotowego projektu uchwały udzielił 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy, przedstawiając terminarz prac Rady 
Miejskiej w Szczyrku na II półrocze 2011r. Poinformował, że Sesje RM odbywać 
się będą od września do grudnia 2011r. w każdy ostatni wtorek miesiąca  
o godz. 1100. Zaznaczył, że w miesiącach lipc-sierpień z uwagi na okres 
urlopowy nie planuje się Sesji stałych. Natomiast w sytuacji zaistnienia potrzeb 
zwołane zostaną Sesje Nadzwyczajna RM.  
   
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
UCHWAŁA Nr XII/44/2011 
w sprawie: ustalenia terminarza pracy Rady Miejskiej została podjęta 
jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę, po której 
wznowił obrady przystępując do kontynuacji porządku obrad. 
 
 
 
Ad 14.  
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet 
przysługujących za udział w pracach Rady Miejskiej oraz zwrotu kosztów 
podróży służbowych udzielił Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy. 
Poinformował, że zgodnie z ustaleniem wysokości diet wypracowano pewien 
konsensus i tak propozycja diet przedstawia się następująco: 
 
w § 1 
1. Ustala się miesięczną zryczałtowaną dietę dla Przewodniczącego Rady 

Miejskiej za wykonywanie czynności związanych z pracą Rady w wysokości 
1.320 zł. 

2. Ustala się miesięczną zryczałtowaną dietę dla Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej za wykonywanie czynności związanych z pracą Rady w wysokości 
750 zł. 

3. Ustala się miesięczną zryczałtowaną dietę dla radnych będących 
przewodniczącymi Komisji Rady Miejskiej za wykonywanie czynności 
związanych z pracą Rady w wysokości 700 zł. 
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4. Ustala się miesięczną zryczałtowaną dietę dla pozostałych radnych Rady 
Miejskiej z tytułu udziału w sesjach i posiedzeniach komisji w wysokości 
580 zł.  

 
w § 2 
1. W przypadku nieobecności radnego w obradach: 

1) Rady /sesji/ - potrąca się radnym, członkom komisji 120 zł należnej 
zryczałtowanej diety miesięcznej za każdą nieobecność, 

2) Komisji – potrąca się radnym będącym członkami komisji 100 zł należnej 
zryczałtowanej diety miesięcznej za każdą nieobecność. 

 
w § 4 
1. Ustala się dla Przewodniczących Zarządów Osiedli nie będących Radnymi za 

udział w Sesjach Rady dietę w wysokości 90 zł. 
 
 
Podkreślił, że zmiana wysokości stawek będzie skutkowała zwiększeniem 
wydatków w budżecie o kwotę 23 570 zł. (rocznie). Zaznaczył, że w ciągu roku 
około 12% z kwoty zaplanowanej w budżecie w wyniku absencji nie była 
wykorzystana.    
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/45/2011 
w sprawie: ustalenia wysokości diet przysługujących za udział w pracach 
Rady Miejskiej oraz zwrotu kosztów podróży służbowych została podjęta 
(13 gł. ”za”, 1 gł. „wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 15. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia wyborów Zarządów 
Osiedli udzielił Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy. Poinformował, że w roku 
bieżącym upływa czteroletnia kadencja Zarządów Osiedli w Szczyrku. Zgodnie  
z §7 ust. 1 Statutów Osiedli w Szczyrku wyborów Zarządów Osiedli zarządza 
Rada Miejska. Natomiast w §5 ust. 7 stanowi, iż o miejscu i terminie zebrania 
wyborczego Burmistrz Miasta zawiadamia na 7 dni przed terminem wyborów. 
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił się zapytaniem do Radcy Prawnego 
odnośnie zmian prawnych w stosunku do zasad przeprowadzenia wyborów 
Zarządów Osiedli. 
W odpowiedzi Radca Prawny P. Grzegorz Widerski powiedział, że zasady nie 
uległy zmianie. Wybory zostaną przeprowadzone na podstawie §7 ust. 1 
Statutów Osiedli Nr 1 do 7 przyjętych Uchwałą Nr VIII/39/1995 Rady Miejskiej 
w Szczyrku z dnia 15 lutego 1995r.  
 
  
Przewodniczący Rady Miejskiej P. Antoni Byrdy przedstawił projekt uchwały  
i poddał go pod głosowanie. 
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UCHWAŁA Nr XII/46/2011 
w sprawie: przeprowadzenia wyborów Zarządów Osiedli została podjęta (14 
gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 16. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie powołania Doraźnej Komisji ds. 
zmian w Planie Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Szczyrk udzielił 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy. Poinformował, że w związku  
z ustaleniami zostanie powołana Doraźna Komisja z pośród Radnych RM  
w celu wypracowania i skonkretyzowania koncepcji rozwoju Miasta Szczyrk.  
Natomiast do współpracy zostaną zaproszeni:  
- P. Stanisław Richter, 
- P. Krzysztof Marek, 
- pracownik Ref. GKUHiR P. Danuta Byrdy. 
 
Zadaniem Komisji będzie rozpatrywanie na wniosek Burmistrza lub wykonawcy 
projektu planu problemów powstających w trakcie prac planistycznych, 
opiniowanie i załatwienie wniosków i uwag, a także współdziałanie z innymi 
komisjami Rady Miejskiej.    
 
Radna P. Bożena Dziedzic zapytała o możliwość wzięcia udziału w spotkaniach 
przez właścicieli STOWAG-U.  
W odpowiedzi P. Antoni Byrdy powiedział, że nic nie stoi na przeszkodzie, aby 
uczestniczyli w pracach komisji.   
Radny P. Andrzej Jastrzębski zakwestionował zakres działań przedmiotowej  
komisji. Zaproponował skupienie się na trasach narciarskich, natomiast 
wybiórczo potraktować złożone wnioski w tym zakresie. Z tego względu, że 
komisja nie będzie wstanie przeanalizować wszystkich złożonych wniosków.  
 
Pracownik Ref. GKUHiR P. Danuta Byrdy poinformowała, że zachodzi 
konieczność odniesienia się do rozpatrzenia złożonych uwag do wyłożonych 
planów (cmentarz, poszerzenie tras Skrzycznego). 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powiedział, że komisja ułoży swój własny 
harmonogram pracy Komisji. 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że dobrze, że 
Przewodniczący Rady wychodzi z taką inicjatywą, gdyż należy wypracować 
wspólne stanowisko w tej sprawie.  
 
Na udział w pracach Doraźnej Komisji ds. zmian w Planie Zagospodarowania 
Przestrzennego Miasta Szczyrk wolę wyrazili: 
 

1. P. Andrzej Jastrzębski  - Przewodniczący Komisji 
2. P. Borys Matlak  - członek Komisji 
3. P. Danuta Kubaszek - członek Komisji 
4. P. Bożena Dziedzic - członek Komisji 
5. P. Andrzej Łaciak  - członek Komisji 
6. P. Łukasz Franasik - członek Komisji 
7. P. Stefan Przybyła  - członek Komisji 
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Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
przedmiotowy projekt uchwały.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/47/2011 
w sprawie: powołania Doraźnej Komisji ds. zmian w Planie 
Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Szczyrk została podjęta (13 gł. 
”za”, 1 gł. ”wstrz.się”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 17. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości 
ograniczonym prawem rzeczowym udzielił pracownik Ref. GKUHiR P. Urszula 
Stec.  
 
Radna P. Dorota Walaszek zapytała w temacie nieodpłatności przekazania 
terenu. 
P. Urszula Stec poinformowała, że w związku z przystąpieniem do sprzedaży 
DW „Włókniarz” proponuje się ustanowienie służebności celem zapewnienia 
dostępu do drogi publicznej nabywcy DW „Włókniarz”.  
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zapytał o działkę będącą w posiadaniu Starostwa 
Powiatowego. 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że przygotowany projekt 
uchwały jest wynikiem uzgodnień szczegółów związanych ze zbyciem DW 
„Włółkniarz”. Zaznaczył, że zbycie nieruchomości musi odbyć się wspólnie wraz 
ze Starostwem Powiatowym. W odniesieniu do ustanowienia służebność 
powiedział, że zachodzi konieczność podjęcia stosownej uchwały w celu 
zabezpieczenie dojazdu do posesji. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powiedział, że jest to słuszny kierunek 
działań.  
Radna P. Bożena Dziedzic zapytała o właściciela działki nr 2812/5. 
W odpowiedzi Pan Burmistrz powiedział, że jest to działka miasta. 
 
 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt przedmiotowej uchwały.  
  
 
UCHWAŁA Nr XII/48/2011 
w sprawie: obciążenia nieruchomości ograniczonym prawem rzeczowym 
została podjęta jednogłośnie (14 gł. ”za”) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
Salę obrad opuścił Radny P. Stefan Przybyła 
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Ad 18. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
przetargowym nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działka 
3127/5 udzielił pracownik Ref. GKUHiR P. Urszula Stec. Poinformowała, że  
z wnioskiem o sprzedaż przedmiotowej działki zwrócił się do Urzędu Miejskiego 
w Szczyrku P. Jan Gąsiorkiewicz. Po przeprowadzeniu w dniu 1 czerwca 2011 
r. oględzinach w terenie Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 
sprzedaż w/w działki.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak powiedział, że 
jest to działka ograniczona ze względu na przebieg sieci energetycznej jaki  
i gazowej.  
 
Radny P. Krystian Harazin zapytał o stan prawny przedmiotowej działki jak 
również konieczności zbycia terenu w tym momencie (ewentualna zamiana 
gruntów). 
W odpowiedzi P. Andrzej Łaciak powiedział, że najprawdopodobniej nie ma 
możliwości zabudowy na przedmiotowym terenie.  
Radny P. Krystian Harazin zapytał o zasadność zbycia przedmiotowej 
nieruchomości.  
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił się o skonkretyzowanie przedmiotowej 
dyskusji i udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.  
Pracownik Ref. GKUHiR P. Danuta Byrdy powiedziała, że na chwilę obecną 
trudno jej jest określić i wypowiedzieć się w tej sprawie, gdyż nie posiada 
wiedzy w tym temacie.  
 
W związku zaistniałymi wątpliwościami Przewodniczący Komisji Gospodarki 
Miejskiej P. Andrzej Łaciak zaproponował pozostawienie tematu do ponownego 
rozpatrzenia. 
 
   
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
projekt przedmiotowej uchwały.  
  
 
UCHWAŁA Nr XII/49/2011 
w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym 
nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działka 3127/5  
została podjęta (5 gł. ”za”,  1 gł. ”przeciw” 7 gł. ”wstrz.się” –bez udziału  
w głosowaniu P. Stefana Przybyła) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 19. 
 
Wyjaśnień do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 
przetargowym nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działka 
3515/11 udzielił pracownik Ref. GKUHiR P. Urszula Stec. Poinformowała, że  
z wnioskiem o sprzedaż przedmiotowej działki zwrócił się do Urzędu Miejskiego 
w Szczyrku P. Michał Bothorn. Po przeprowadzeniu w dniu 1 czerwca 2011 r. 
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oględzinach w terenie Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała 
sprzedaż w/w działki. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak powiedział, że 
Komisja uczestniczyła w wizji lokalnej w przedmiotowej terenie. Jest to teren na 
którym jest możliwość prowadzenia działalności gospodarczej (np. kiosk).  
 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt 
przedmiotowej uchwały z poprawką.  
 
 
UCHWAŁA Nr XII/50/2011 
w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie w trybie przetargowym 
nieruchomości położonej w Szczyrku oznaczonej jako działka 3515/11  
została podjęta jednogłośnie (13 gł. ”za” –bez udziału w głosowaniu  
P. Stefana Przybyła) i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Salę obrad opuścił Radny P. Krzysztof Nikiel.  
 
 
Ad 20. 
 
Odpowiedzi na pytania i interpelacje zgłoszone w pkt 5 porządku obrad  
 
Burmistrz Miasta poprosił Radcę Prawnego P. Grzegorza Widerskiego  
o udzielenie odpowiedzi n/t funkcjonujących Wspólnot w Szczyrku. 
P. Grzegorz Widerski poinformował, że w chwili obecnej toczą się postępowania 
zarówno Wspólnoty „Palarusy” jak również Wspólnoty Hali Skrzyczeńskiej  
w Starostwie Powiatowym i w Samorządowym Kolegium Odwoławczym. 
Zaznaczył, że wymienione postępowania są ściśle ze sobą związane. Następnie 
bardzo szczegółowo przedstawił wyjaśnienia w temacie funkcjonowania 
Wspólnot w Szczyrku. 
Burmistrz Miasta nawiązując do wypowiedzi Radcy Prawnego dodał, że 
potrzeba dużo czasu, aby dogłębnie zrozumieć tę kwestię. Zaznaczył, że Rada 
Miejska na Sesji RM odbytej w dniu 19 kwietnia 2011r. zobowiązała go do 
sprawdzenia czy na terenie miasta Szczyrk funkcjonują Wspólnoty. Starostwo 
Powiatowe przedstawia coraz to nowe informacje w tym zakresie, które są 
zaskakujące ze względu na brak jakichkolwiek działań ze strony Zarządu 
Wspólnoty (brak decyzji powołującej Wspólnotę jak również brak dokumentu 
delegującego osoby do jej reprezentacji). Nikt nie sprawdził czy Spółka dla 
Zagospodarowania Wspólnot Leśnych ma delegację od Wspólnoty i czy ma 
umocowanie prawne. W związku z powyższym pojawia się pytanie czy 
kiedykolwiek byli właścicielami? W wyniku nie uzupełnienia dokumentów przez 
Spółkę wpisano do Rejestru gruntów Gminę Szczyrk jako właściciela. 
  
Odpowiadając na pytanie dot. boiska przy ZSPiG Nr 1 w Szczyrku Radca 
Prawny P. Grzegorz Widerski wyjaśnił, że sprawa w dalszym ciągu toczy się  
w Sądzie. Według umowy do prac przy boisku miał zostać użyty beton klasy 
B15. Po wykonaniu badania materiału okazało się, że beton użyty do budowy 
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elementów boiska jest poza wszelkimi klasami, co w efekcie stanowiłoby 
zagrożenie dla zdrowia i życia uczniów oraz nauczycieli. Burmistrz Miasta jako 
funkcjonariusz publiczny musiał zgłosić sprawę do prokuratury. 
Ostateczny termin rozstrzygnięcia zaplanowano na dzień 9 sierpnia 2011r.  
 
Radny P. Andrzej Łaciak zapytał w temacie braku reakcji ze strony inwestora 
nadzoru budowy dot. jakości betonu.  
W odpowiedzi na pytanie P. Grzegorz Widerski wyjaśnił, że w związku z niską 
temperaturą i opadami śniegu w m-cu październiku 2009 roku, inspektor 
nadzoru budowy wstrzymał  wszelkie prace związane z budową boiska (wpis  
w dzienniku budowy). W miesiącu listopadzie (brak temperatury ujemnej) 
inspektor dopuścił możliwość ręcznego wykonania betonu zgodnie  
z obowiązującymi przepisami i normami.    
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
demontażu nawierzchni parkingu przy Amfiteatrze Skalite poinformował, że 
prace zostały rozpoczęte. Po zakończeniu TKB firma wejdzie na pozostałą część 
placu budowy. W związku z powyższym parking zostanie wyłączony  
z użytkowania. Zaznaczył, że najprawdopodobniej w przyszłym roku nie będzie 
możliwości zorganizowania TKB przy Amfiteatrze Skalite. 
 
Odpowiedź na pytanie dot. udrożnienia potoku „u Bieńka” zostanie udzielona 
po powrocie z urlopu wypoczynkowego Z-cy Burmistrza P. Wojciecha Kufel. 
 
W kwestii przedstawienia odpowiedzi Zarządu Dróg Wojewódzkich dot. 
odwodnienia lewej strony ul. Granicznej Kierownik Ref. GKUHR P. Mariusz 
Pindel poinformował, że odpowiedź wpłynęła w dniu 15 czerwca br. do tut. 
Urzędu określająca brak możliwości wykonania ułożenia korytek ściekowych po 
stronie prawej drogi powiatowej 4404 S ul. Granicznej w Szczyrku z uwagi na 
brak odbiornika wody z powyższych korytek. Ponadto złożono wyjaśnienie, że 
na ul. Granicznej funkcjonuje kanalizacja deszczowa, która zbiera wody 
deszczowe z powierzchni drogi wykonana przy budowie chodnika. 
 
W temacie remontu ul. Górskiej (osuwisko) wyjaśnień udzielił Kierownik Ref. 
GKUHR P. Mariusza Pindel. Poinformował, że wpłynęła odpowiedź  
w przedmiotowym zakresie przez Zarząd Dróg Powiatowych dot. naprawy 
oberwanego brzegu potoku „Biłka” w rejonie ZSP w Biłej. Przesłanej odpowiedzi 
wynika, że Zarząd Dróg Powiatowych nie może realizować naprawy z własnych 
środków finansowych z uwagi na fakt, iż działka nie stanowi własności Zarządu 
drogi i nie posiada podstawy prawnej do umocnienia brzegu potoku. Natomiast 
Zarząd Dróg Powiatowych powołał się na pismo RZGW Kraków Zarząd Zieleni, 
Soły i Skawy w Żywcu z którego jasno wynika wskazanie podstawy prawnej 
realizacji przez Zarząd Dróg Powiatowy przedmiotowego zadania.  
 
Podsumowując wyjaśnił, że w dalszym ciągu prowadzona jest korespondencja 
w/w kwestiach z Zarządem Dróg Powiatowych. 
 
Uczestniczący w Sesji RM Radny Powiatowy P. Józef Krajewski powiedział, że 
uczestniczył w licznych wizjach lokalnych w tej sprawie i uznano tę sprawę za 
priorytetową. Zaznaczył, że nikt nie kwapi się do naprawy oberwanego brzegu 
potoku „Biłka”. Podkreślił, że po monitowaniu przedmiotowej sprawy  
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w Starostwie Powiatowym, Wicestarosta zadeklarował wykonanie naprawy w/w 
brzegu w tym roku.  Głównym problemem jest brak środków finansowych.  
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński powiedział, że należy zasygnalizować 
zagrożenie odcięcia drogi do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczyrku. 
 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński w odniesieniu do strefy cmentarza 
powiedział, że nie przedstawi wyniku negocjacji z P. Kruczek, gdyż są w toku  
i ma nadzieję, że zakończą się pozytywnie. W nawiązaniu do zapytania Radnego 
P. Krystiana Harazina powiedział, że będzie realizowany pierwszy etap (160 
grobów). Następnie zostaną poczynione działania, aby powiększyć obszar 
cmentarza komunalnego.  
 
W odniesieniu do spotkania z właścicielami Parku Zwierzyniec Pan Burmistrz 
poinformował, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej RM w dniu  
1 czerwca br. dokładnie omówiono tę kwestię. Wyjaśnił, że zobowiązano go do 
zorganizowania spotkania z właścicielami Parku i poznania ich oczekiwań.  
Podczas spotkania Państwo Białogórscy i Pan Gibas przedstawili propozycje 
nieodpłatnego przekazania na rzecz miasta terenu będącego ich własnością 
stanowiącym dojście do pomnika o szerokości 6 m od strony ul. Myśliwskiej 
rozszerzające się do 10 m w stronę pomnika (100 m2 wokół pomnika). 
Przedstawiona propozycja warunkowana jest wykupieniem przez Gminę około  
7 arów terenu lub jego wymianą na inną działkę z uwagi na brak dostępu do tej 
części działki spowodowanego jej podziałem, a także zmianą planu 
zagospodarowania przestrzennego dla tego terenu.  
W spotkaniu uczestniczyli również Państwo Pilarz, którzy zaproponowali 
nieodpłatnie przekazanie na rzecz miasta pas o szerokości 3 m i długości 10 m 
(teren za pomnikiem w kierunku rzeki „Żylica”).  
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński uważa, że należy uwzględnić te dwie 
sprawy razem z tego względu, że jest to związane ze zmianą planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Szczyrk. Zaznaczył, że Komisja 
Gospodarki Miejskiej RM nie wyraziła zadowolenia z przedstawionych 
propozycji.   
Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej P. Andrzej Łaciak dodał, że 
Komisja zaproponowała zwołanie roboczego spotkania całej Rady celem zajęcia 
wspólnego stanowiska w tej sprawie.    
 
W kwestii naprawy ul. Salmopolskiej (zasypane chodniki) P. Wojciech Bydliński 
przyjął do wiadomości.  
 
Na pytanie dotyczącego remontu studzienek kanalizacyjnych przez AQUA S.A. 
wyjaśnień udzielił Kierownik Ref. GKUHiR P. Mariusz Pindel. Poinformował, że 
otrzymał informacje o przeprowadzeniu remontu studzienek. Sprawa będzie 
kontrolowana ze strony UM.  
 
Odnośnie wsparcia finansowego OSP w Szczyrku dot. zakupu samochodu 
strażackiego Pan Burmistrz powiedział, że ma świadomość konieczności 
zakupu samochodu. Natomiast rozmawiano w jaki sposób ewentualnie zebrać 
tą kwotę. Zaznaczył, że należy mieć również świadomość, że miasto stara się 
cały czas wspomagać OSP na bardzo dużym poziomie finansowym. Nawiązał do 
fatalnych wyników sportowych na zawodach Strażackich przez OSP  
w Szczyrku.   
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński odpowiadając na pytanie dotyczące 
zorganizowania spotkania z mieszkańcami Bieniatki. Poinformował, że  
w ostatnim czasie ze względu na napięty grafik (soboty) nie znalazł czasu na 
zorganizowanie spotkania. W najbliższym czasie po ustaleniu  
z Przewodniczącym Rady terminu przedmiotowe spotkanie zostanie 
przeprowadzone.  
 
Burmistrz Miasta poprosił Kierownika Ref. GKUHR P. Mariusza Pindel  
o udzielenie odpowiedzi n/t wysokości kwot otrzymanych od Wojewody 
Śląskiego.  
P. Mariusz Pindel poinformował, że otrzymano kwotę w wysokości 1 600 000 zł. 
na usuwanie skutków powodzi z 2010 r. W ramach tych środków zostanie 
wykonany:  

 remont mostu na ul. Poziomkowej (światło),  
 remont mostu na ul. Poziomkowej (na wysokości hotelu Klimczok), 
 remont ul. Widokowej oraz ul. Olimpijskiej, 
 remont brzegu – skarpa na ul. Uzdrowiskowej (I etap), 
 remont ul. Saneczkowej. 
 

 
Salę obrad opuścił Radny P. Andrzej Jastrzębski 
 
 
Burmistrz Miasta poprosił Skarbnika Miasta P. Kazimierę Egielman  
o udzielenie odpowiedzi n/t zadłużenia miasta jak również omówienie pozycji 
dot. podatku od nieruchomości od osób prawnych, i z dzierżawy mienia 
komunalnego. 
P. Kazimiera Egielman poinformował, że zadłużenie na koniec roku wynosi 
1 836 954,46 zł. wszystkich podatków. Natomiast kwota 1 576 370,25 zł. jest 
to kwotą tych podatków weryfikowanych przez Komisję Rewizyjną.   
Podatek od nieruchomości od osób prawnych – 1 273 059,20 są to głównie 
dwaj dłużnicy zalegający na tę kwotę (w sumie 13 osób –mniejsze kwoty).     
Z dzierżawy mienia komunalnego są to przedsiębiorcy prowadzący działalność 
gospodarczą na terenie miasta m.in. wynajem pokoi, (około 13 pozycji) sprawy 
skierowane do sądu. 
 
Odnośnie tras narciarskich rejon góry Skrzyczne Pan Burmistrz powiedział, że 
do końca lipca powinna wpłynąć przedmiotowa opinia.  
 
Następnie Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński udzielił informacji  
w zakresie braku zbycia/sprzedaży działki (na Borach) przy ul. Kasztanowej.  
 
W temacie udzielenia odpowiedzi na wniosek dot. przebudowy (zmiana 
konstrukcji dachu) budynku usługowego (Hacjenda) Burmistrz Miasta  
P. Wojciech Bydliński powiedział, że Starostwo Powiatowe wydało takie 
pozwolenie. Natomiast ze strony UM przedstawiono koncepcję budowy dachu  
i przesunięcia muru. 
Pracownik Ref. GKUHiR P. Danuta Byrdy wyjaśniła, że zostało wydane 
pozytywne postanowienie opiniujące z warunkami dot. przebudowy konstrukcji 
dachu (m.in.: zapewnienie całkowitego bezpieczeństwa użytkowników obiektu 
oraz osób przebywających w jego pobliżu, budowa okapu dachu). 
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W odniesieniu do czyszczenia/porządkowania koryta rzeki „Żylica” zadanie  
w trakcie realizacji.    
 
Na pytanie dotyczącego zgłoszenia usytuowania placów zabaw z okazji 100 
urodzin NIVEA Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poinformował, że 
wzięcie udziału w konkursie i zgłoszenie trzech placów zabaw, wskazano rejon, 
a nie konkretną lokalizację. Zakończenie konkursu przewidziano na 31 
października br., głosowanie odbywa się za pośrednictwem Internetu na 
wybraną lokalizację placów zabaw. Aktualnie na dzień dzisiejszy plac zabaw  
w rejonie Centrum (ul. Deptak nad Żylicą) jest na miejscu 743 ilość oddanych 
głosów na w/w plac zabaw wynosi 132 głosy.  
Plac zabaw który znajduje się na pierwszym miejscu otrzymał blisko 12 000 
głosów. W związku z powyższym szanse są znikome.  
 
W temacie remontu kładki w rejonie Klimczoka jak również uzupełnienia 
blachy przystankowej (zadaszenie) Pan Burmistrz przyjął do wiadomości. 
 
W odpowiedzi na remont potoku u „Bieńków” Burmistrz Miasta P. Wojciech 
Bydliński przyjął do wiadomości. 
 
W kwestii ul. Szkolnej dot. zalewania posesji P. Wojciech Bydliński powiedział, 
że jest to kwestia udrożnienia i odwodnienia.  
 
Na pytanie Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2 P. Leszka Krzyszkowskiego 
dotyczące możliwości przejścia z kościoła na cmentarz (skrót) jak również 
udrożnienia przejścia poprzez ul. Kolorową oraz ul. Orlą w kierunku Górki 
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poinformował, że w przypadku 
pozytywnej opinii Komisji Gospodarki Miejskiej jak również Komisji Budżetu  
i Finansów dot. tego terenu temat będzie realizowany.  
 
Następnie Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński udzielił informacji w temacie 
likwidacji stacji benzynowej Orlen zlokalizowanej przy ul. Myśliwskiej  
w Szczyrku. Poinformował, że zwrócił się do P. Marka Podstawa Dyrektora 
Wykonawczego ds. sprzedaży detalicznej o przedstawienie powodów i wyjaśnień 
w tym zakresie.  
 
W temacie uszkodzonych krawężników wzdłuż głównej ulicy Burmistrz Miasta 
poinformował o wystąpieniu do Zarządu Dróg Powiatowych o wymianę. Ponadto 
przeprowadzono rozmowy w zakresie ewentualnego zastosowania materiału 
bardziej wytrzymałego (granitu).   
 
Odnośnie usytuowanie donic z kwiatami na chodnikach Pan Burmistrz 
powiedział, że pojawia się problem w tej kwestii z tego względu, że donice miały 
służyć ułatwienie wjazdu/wyjazdu z bocznych ulic. Natomiast dzisiaj stoją one 
w miejscach, gdzie na chodniku wyznaczone jest miejsce parkingowe. Uważa, 
że należy zastanowić się jak to zrobić, aby donice z kwiatami spełniały swoją 
funkcje, a jednocześnie nie narażały kierowców na straty np. widoczny krzew.   
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Na pytanie stanu prawnego - chodnik przy ZSPiG Nr 2 w Szczyrku Burmistrz 
Miasta P. Wojciech Bydliński zwrócił się do Kierownika Ref. GKUHiR  
o rozeznanie tematu.  
 
 
Ad 21. 
 
Wystąpienie zaproszonych gości. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy powitał Wiceprezesa Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej P. Mirosława Szemle  
i poprosił go o zabranie głosu. 
 
Uczestniczący w posiedzeniu P. Mirosław Szemla podziękował za zaproszenie  
i poinformował, że zakończył pełnienie funkcji Wicestarosty. Obecnie od  
1 stycznia br. pełni funkcję Wiceprezesa Zarządu WFOŚiGW w Katowicach.  
Następnie przedstawił ogólne informacje n/t funkcjonowania WFOŚiGW jak 
również możliwości pozyskania środków finansowych i ich przeznaczenia.  
Ponadto nawiązał do dobrej współpracy i realizowanych zadań z WFOŚiGW 
przez miasto Szczyrk.  
Kolejnym tematem poruszonym przez P. Mirosława Szemle to dofinansowanie 
zadań przez WFOŚiGW w formie: dotacji i pożyczek (oprocentowanie 3%) oraz 
możliwości ich późniejszego umorzenia .   
P. Mirosław Szemla odniósł się również do innych zadań realizowanych przez 
WFOŚiGW m.in. możliwość współfinansowanie czy też dofinansowania zakupu 
nowego samochodu strażackiego dla Ochotniczej Straży Pożarnej czy też 
Państwowej Straży Pożarnej. W bieżącym roku dzięki wsparciu WFOŚiGW nowy 
samochód trafi do sąsiedniej gminy Buczkowice.   
Następnie poruszył temat dot. uwzględnienia Gminy Szczyrk w projekcie 
budowy drogi ekspresowej (z Rybarzowic do Szczyrku).  
Powiedział, że należy doprowadzić obwodnice łączącą S69 do Szczyrku poprzez 
Gminę Buczkowice. Zaapelował o zajęcie i wypracowanie wspólnego stanowiska 
tej kwestii przez Gminę Szczyrk wraz z Gminą Buczkowice.  
Nieuwzględnienie miasta Szczyrk w budowie drogi ekspresowej spowoduje 
odcięcie turystów od Szczyrku. Podkreślił, że jest to bardzo istotna kwestia jak 
również nasze wspólne działanie. 
 
Następnie zwrócił się do Radnych o ewentualne pytania. 
 
 
P. Krystian Harazin zapytał odnośnie możliwości dofinansowania budowy 
indywidualnych oczyszczalni przydomowych w terenach górskich jak również  
o uzyskanie efektu ekologicznego. Ponadto zapytał o możliwość uzyskania 
dofinansowania na przyłącza bezpośrednio do budynków mieszkalnych.    
W odpowiedzi P. Mirosław Szemla powiedział, że Unia Europejska 
ukierunkowuje się na działania związane z ekologią poprzez działania ogólno-
spławnej kanalizacji sanitarnej. Poinformował, że istnieje możliwość budowy 
indywidualnych oczyszczalni przydomowych, ale w te miejsca, gdzie nie ma 
możliwości wybudowania kanalizacji ogólno-spławnej (program gminny). Tego 
typu przedsięwzięcie może być realizowane na w/w zasadach.  
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Podkreślił, że jednym z istotnych warunków dofinansowania WFOŚiGW jest 
uzyskanie efektu ekologicznego.  
W odniesieniu do przyłączy budynków mieszkalnych do kanalizacji sanitarnej 
poinformował, że WFOŚiGW pozwala na dofinansowanie tego typu 
przedsięwzięcia.  
 
Radny P. Borys Matlak zapytał odnośnie możliwości dofinansowania  
z WFOŚiGW dokumentacji projektowej np. kanalizacji sanitarnej. 
P. Mirosław Szemla powiedział, że nie ma takiej możliwości, gdyż jest to koszt 
niekwalifikowalny.  
 
Radny P. Andrzej Jastrzębski zwrócił się z prośbą o podanie telefonu 
kontaktowego w celu ewentualnych pytań.  
P. Mirosław Szemla nawiązał do bardzo dobrej współpracy z Z-cą Burmistrza  
P. Wojciechem Kuflem jak również powiedział, że zależy mu na rozwoju miasta 
Szczyrk. Następnie podał adres i numer telefonu kontaktowego: 602-432-277 
Katowice, ul. Plebiscytowa 19.   
   
Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński poprosił P. Mirosława Szemle  
o porównanie wykorzystanego dofinansowania z WFOŚiGW przez Gminę 
Szczyrk z ościennymi gminami. 
P. Mirosław Szemla powiedział, że zaangażowanie Gminny Szczyrk jest bardzo 
duże (w różnym kierunku). Zaznaczył,  że porównując miasto Szczyrk do 
miejscowości podobnej wielkości, Szczyrk szacuje się na wysokim poziomie pod 
względem wykorzystywania dotacji Funduszu.   
 
Radny P. Krystian Harazin nawiązał do funkcji Wicestarosty P. Mirosława 
Szemli i zwrócił się z prośbą o przedstawienie posiadanej wiedzy na temat 
„Wspólnot” w Szczyrku.  
W odpowiedzi P. Mirosław Szemla powiedział, że nie jest wstanie dokładnie 
przedstawić tych kwestii. Natomiast pokrótce omówił trzy sprawy:  

 Hala Skrzyczeńska - własność działek wpisana na rzecz gminy Szczyrk, 
 Hala Jaworzyna - nie toczy się postępowanie i niema żadnych roszczeń. 
 Wspólnoty Leśne „Palarusy” sprawa się toczy. Z posianych informacji 

poinformował, że Gmina Szczyrk poprzez Sąd została wpisana do Księgi 
Wieczystej. Zaznaczył, że dla Wspólnot Gruntowych nie zakłada się KW. 
Wpis w KW - Fundusz Gminny (Szczyrk) na tej podstawie nastąpiło 
skomunalizowanie całej Księgi Wieczystej. Temat dot. własności został 
wpisany na rzecz Gminy Szczyrk w KW.  

 
W poprzedniej pełnionej funkcji P. Mirosław Szemla powiedział, że z punktu 
widzenia rozwoju Gminy Szczyrk był zainteresowany, aby doprowadzić do 
stanu żeby tymi nieruchomościami miał kto zarządzać w sytuacji rozmów  
z inwestorami chcącymi zmodernizować bazę wyciągową. Część mieszkańców 
może się poczuć dotkniętą sytuacją pozbawioną ich z korzyści bycia we 
wspólnocie. Zaznaczył, że można było doprowadzić do zgody w tej sprawie, 
która nie nastąpiła.  
Podkreślił, że ówczesny Starosta prowadził działania zmierzające do pogodzenia 
stron i stworzenia jednej wspólnoty, aby móc zarządzać majątkiem dla dobra 
Gminy Szczyrk.  
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Burmistrz Miasta P. Wojciech Bydliński podziękował Radnemu P. Krystianowi 
Harazin za zadanie przedmiotowego pytania Wiceprezesowi Zarządu WFOŚiGW, 
który jest doskonale zorientowany w toczących się postępowaniach dot. 
Wspólnot gruntowych w Szczyrku. Zaznaczył, że jasno zostało określone, kto 
ponosi dzisiaj odpowiedzialność za zaistniałą sytuację.  
 
 
Ad 22. 
 
Wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Rady P. Antoni Byrdy zaproponował wystąpienie ze strony 
Rady Miejskiej do Starostwa Powiatowego odnośnie umocnienie brzegu potoku 
„Biłka”. 
 
Rada Miejska w Szczyrku zwraca się do Zarządu Dróg Powiatowych  
o zintensyfikowanie prac nad umocnieniem brzegu potoku „Biłka”  
w rejonie Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Biłej. Dalsze zaniedbania  
w tym względzie mogą spowodować zerwanie drogi do ZSP w Szczyrku 
(Biłej). Przewodniczący Rady poddał w/w wniosek pod głosowanie. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (11 gł. ”za”). Bez udziału  
w głosowaniu Radnych: P. Krzysztofa Nikiel, P. Stefana Przybyła,  
P. Andrzeja Jastrzębskiego.  
 
 
Ad 23. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej 
podziękował radnym i przybyłym gościom za udział w Sesji ogłaszając 
zamknięcie XII Sesji Rady Miejskiej w Szczyrku.  
 
Sesja trwała w godzinach 1100-1710 

  
 
Protokołowała: R. Pietryszak 


